
 

Retkeilyjaoston vuoden 2023 toimintakertomus 
 

Retkeilyjaosto ei saanut joukkuetta kasaan vuoden 2023 sulkavansoutuihin. Retkeilyjaoston varoilla 

hankittiin laadukas ja kestävä kuntopyörä, landmine kahva sekä kaksi kahvakuulaa, jotka sijoitettiin 

henkilöstöyhdistyksen kuntosalille. Olen seurannut salilla käydessäni, että varsinkin kuntopyörä tuli 

todella tarpeeseen, myös muut hankitut laitteet ovat tulleet ahkeraan käyttöön ja ne ovat laadukkaita 

sekä pitkäikäisiä hankintoja. 

Retkeilyjaosto ei hakenut rahoitusta vuodelle 2024, retkeilyyn liittyvät tavarat ovat myyty 

henkilöstöyhdistyksen huutokaupassa.  

Haluan kiittää omasta puolestani henkilöstöyhdistystä menneistä vuosista, koimme uskomattomia 

elämyksiä sulkavansouduissa noin 20 vuoden ajan ja niissä riittää muisteltavaa vielä pitkään       
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